
Zápisnica 

z druhého riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lužiankach, konané  

dňa 22. júna 2020 o 17.00 hod. na Obecnom úrade v Lužiankach 

_________________________________________________________________________ 

 

 
Prítomní poslanci:  Matej Rehák, Martin Beňo, Milan Cabánek, Eliška Kuklová, Martin 
Zelenaj, Ivan Behúl, Peter Pagačovič, Stanislav Šantavý, Mária Macánková 
 
Počet prítomných občanov: trinásť 
 
Program :  
 
1. Otvorenie zasadnutia 
2. Schválenie programu rokovania 
3. Procedurálne otázky 
4. Informatívna správa starostu obce 
5. Kontrola plnenia uznesení  
6. Záverečný účet obce - odborné stanovisko hlavného kontrolóra k Návrhu záverečného 

účtu obce za rok  2019 
7. Čerpanie rozpočtu za I. štvrťrok 2020  a stanovisko hlavného kontrolóra obce k plneniu 

rozpočtu za I. štvrťrok 2020  
8. Informácia hlavného kontrolóra o stave a vývoji dlhu obce 
9. Správy hlavného kontrolóra  z vykonaných kontrol : Správa z vykonanej  kontroly –proces 

verejného obstarávania zákaziek s nízkou hodnotou – výmena IT  techniky,                         
Správa z vykonanej kontroly  - vybavovanie petície „Zastavme hazard!“ 

10. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2020  
11. Návrh  VZN č.1/2020   o zákaze umiestnenia herní a kasín na území obce Lužianky 
12. Verejné priestranstvá – pozemky SR v práve SPF 
13. Schválenie ceny pre výkup pozemkov od cirkvi na výstavbu kanalizácie III.  
14. Poskytnutie informácií o elektrifikácii Závodníkovej  ulici a ulica Pri trati 
15. Poskytnutie informácie ohľadne kanalizácie III. Etapa   
16. Odkúpenie pozemku od. P. Karasa ohľadom elektriny – Pri trati a Vinárska – GP 

a zmluva 
17. Žiadosť  občana o odkúpenie pozemku 
18. ARRIVA Nitra, a. s.  – vyúčtovanie nákladov na dopravu za r. 2019 
19. Návrh dohody o spoločnom verejnom obstarávaní MAD 
20. Územný plán 
21. Zámena pozemkov  
22. Detské ihriská  - rozšírenie 
23. Návrh prísediaceho na Okresný súd Nitra 
24. Rôzne : značenie MK Vinárska ul. , výstavba urnových schránok, kosenie hrádze   
25.  Diskusia 
26.  Návrh na uznesenie 
27.  Záver 
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 Starosta obce otvoril druhé riadne zasadnutie obecného zastupiteľstva. Privítal  
prítomných poslancov a  skonštatoval, že prítomní poslanci sú v nadpolovičnej väčšine a sú 
uznášania schopní. Starosta obce vymenoval za zapisovateľku Renátu Bírovú. Poslanci OZ 
jednohlasne odsúhlasili overovateľov zápisnice v zložení: Eliška Kuklová a Ivan Behúl. 
Zároveň jednohlasne odsúhlasili členov návrhovej komisie v zložení: Matej Rehák, Milan 
Cabánek a Stanislav Šantavý. Do programu bolo zaradené na návrh poslanca Mateja Reháka 
prerokovanie  doručenej ponuky a návrh zmluvy  v rámci výzvy na predkladanie ponúk 
„Vypracovanie projektovej dokumentácie na vybrané stavby spoločných zariadení a opatrení 
v rámci ukončeného projektu komplexných pozemkových úprav v katastrálnom území 
Lužianky.“ Takto doplnený program rokovania poslanci OZ  jednohlasne odsúhlasili (všetci 
za). 
 

V informatívnej správe starosta obce uviedol, že počas pandémie COVID-19 nebol 
v obci nikto infikovaný. Na Korytovskej ulici prebieha oprava kanalizačnej prečerpávacej 
stanice. Na uvedenej ulici bola osadená závora z dôvodu zabránenia prechodu automobilov na 
hrádzu. Pokračuje sa v budovaní materskej školy, bola opravená telocvičňa v ZŠ. Na 
parkovisko pri zdravotnom stredisku je vypracovaná projektová dokumentácia, vybavuje sa 
prevod do vlastníctva obce. Záujemcovia o rybník na Korytove požiadali  obec o právo 
prechodu. 
 

Hlavná kontrolórka obce predniesla kontrolu plnenia uznesení. 
 
 Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie  odborné  stanovisko hlavnej kontrolórky 
obce k záverečnému účtu obce za rok 2019. Poslankyňa Mária Macánková uviedla, že bežné 
výdavky v roku 2019 sú vyššie oproti roku 2018. V budúcnosti bude treba túto položku viac 
ozrejmiť. Taktiež poukázala na vysoké náklady a nízke príjmy za vývoz komunálneho 
odpadu. V budúcom roku bude potrebné smetné opäť upraviť, nakoľko obec nemôže zo 
zákona vývoz odpadu dotovať. 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní záverečného účtu obce, celoročné hospodárenie za rok 
2019  schválilo bez výhrad (všetci za). 
Obecné zastupiteľstvo schválilo prebytok rozpočtu v sume 567 377,19  EUR  použiť na 
tvorbu rezervného fondu obce v celej výške (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie informáciu o plnení rozpočtu obce za  I. 
štvrťrok 2020 a stanovisko hlavnej kontrolórky obce k plneniu rozpočtu . 
Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo plnenie rozpočtu za I. štvrťrok 2020 (všetci 
za). 

 
Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie informáciu hlavnej kontrolórky obce 

v zmysle zákona 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy o vývoji 
dlhu obce. Dlh obce vo forme úveru je k 31.03.2020 vo výške  75 002,39 €, ktorý obec spláca 
od júla 2016 (mesačná splátka 5 000 €). 
 
  Hlavná kontrolórka obce oboznámila prítomných o vykonanej kontrole – proces 
verejného obstarávania zákaziek s nízkou hodnotou – výmena IT  techniky. Poslanci OZ vzali 
správu na vedomie a nakoľko pri kontrole boli zistené nedostatky zo strany obce, poslanci 
požiadali starostu  prijať všetky odporúčania kontrolórky na nápravu chýb. 
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Hlavná kontrolórka obce predniesla správu z vykonanej kontroly o vybavovaní petície 
„Zastavme hazard!“. Petícia bola doručená členmi petičného výboru dňa 30. 03. 2020 na 
Obecný úrad v Lužiankach, kde bola v ten istý deň aj zaregistrovaná v podateľni obce. Petíciu 
podpísalo 1081 občanov. Z celkového počtu oprávnených voličov to bolo 40,7% občanov, 
čím bola prekročená zákonom stanovená hranica 30% oprávnených voličov. V petícii sa 
vyskytli aj chyby, ako napr. zle čitateľné iniciály, zlý dátum narodenia atď. Kontrolu 
petičných hárkov vykonala pracovníčka obecného úradu spolu s kontrolórkou obce. 
Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie správu o kontrole - vybavovanie petície „Zastavme 
hazard“.  

 
 
  Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo „Plán kontrolnej činnosti hlavnej  
kontrolórky obce na druhý  polrok  2020 .  
  
     Obecné zastupiteľstvo prerokovalo  návrh na vydanie  VZN obce č. 1/2020 „O zákaze  
umiestnenia herní a kasín na území obce Lužianky“ 
VZN č. 1/2020    bolo  prerokované  a schválené  Obecným zastupiteľstvom v Lužiankach  
dňa  22. 06. 2020 
 
 Hlasovanie :    
 
Celkový počet poslancov :               9   poslancov  
Počet prítomných  poslancov :         8    poslancov  
„Za“ hlasovalo :                               8  poslancov 
„Proti“ hlasovalo:                             0  poslancov 
„Zdržal sa“ hlasovania :                   0 poslancov  
 
      

 Poslanec Matej Rehák informoval prítomných o záujme obce previesť pozemky vo 
vlastníctve Slovenskej republiky v správe SPF do vlastníctva obce.  Jedná sa o tie pozemky, 
na ktorých sa nachádzajú verejné priestranstvá, komunikácie, chodníky, zelené pásy, verejná 
zeleň, inžinierske siete, pričom tieto pozemky sú nepretržite užívané Obcou Lužianky. Všetky 
pozemky sa nachádzajú v zastavanom území obce. Obecné zastupiteľstvo s prevodom nižšie 
uvedených pozemkov do vlastníctva obce súhlasí (všetci za).  
 

Parcela „E“ 
Parcela reg. 
„C“ 

Vlastník GP č. 
Parcela podľa 
GP 

Výmera v m²  
podľa GP 

Súčasné 
využitie 

609 609 SR - SPF 1/2020 609 1455 

zelený pás, 
uložené 
inžinierske 
siete, verejné 
osvetlenie 

611/5  

 
611/5 
 

SR - SPF 
2/2020 zo dňa 
06.02.2020 

611/5 226 
zelený pás, 
uložené 
inžinierske 
siete, verejné 
osvetlenie 

553/33 SR - SPF 553/33 122 

550 550 SR - SPF 8/2020 550 143 
komunikácia, 
zelený pás 
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551 551 SR - SPF 9/2020 551 2946 

komunikácia, 
chodník, 
zelený pás, 
inžinierske 
siete, verejné 
osvetlenie 

7  1/2 SR - SPF 370/2009 
K parcele 
189/113 

15 (celková 
307) 

Komunikácia, 
časť námestia 

1  
1/59 

SR - SPF 
2/2020 zo dňa 
05.02.2020 

1/59 75 
chodník 

1/12 1/12 165 

189/38 189/113 SR - SPF - - 292 
komunikácia, 
časť námestia 

1176   o .i. 1222/9 SR - SPF 100/2019 o. i. 1222/9 300 chodník 

1182/4 1182/4 SR - SPF 6/2020 1182/4 341 

prístupová 
panelová cesta 
k regulačnej 
stanici 
zemného 
plynu – 
zásobovanie 
obyvateľstva 
zemným 
plynom 

1328  1328 SR - SPF 7/2020 1328 89 
časť 
komunikácie, 
chodník, zeleň 

 

 

 
  Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo návrh sumy na odkúpenie pozemkov, 
na ktorých má byť vybudovaná kanalizácia vo výške 11,49 € /m² (všetci za). 
 
 Starosta obce informoval o krokoch na zabezpečenie elektrifikácie Závodníkovej ulice 
a ulice Pri trati. Ohľadne Závodníkovej ulice je zmluva so ŽSR podpísaná a zverejnená na 
web stránke. Elektrifikácia ulice Pri trati je zatiaľ v riešení. 
 
 Ing. Juraj Štefanka informoval prítomných  o kanalizácii obce - III. etapa. 
V súčasnej dobe sa rieši prvá časť a to Obežná ulica, Švantnerova ulica a časť Radošinskej 
ulice po „železný most“. Mesačná ulica je problematická, nakoľko má veľa vlastníkov. 
Prebehlo verejné obstarávanie a vybavuje sa ďalšia agenda, potrebná na začatie prác. 
Predpoklad je budúci rok. 
O 18.20 hod. sa dostavil poslanec Martin Zelenaj. 
Druhá časť III. etapy (po železničné priecestie na Topoľčany) nie je zatiaľ vybavená, sú 
problémy s vlastníkmi a SPF. Poslanec Matej Rehák navrhol, aby obec zaslala list na radu 
SPF na jeho nečinnosť a bolo by potrebné osloviť aj príslušné ministerstvo, aby sa začalo vo 
veci konať. 
Na margo kanalizácie občan Stanislav Šatura z Korytovskej ulice uviedol, že s prečerpávacou 
stanicou na uvedenej ulici, ktorá je v blízkosti jeho domu, je neustále problém. Chodia ju 
pravidelne čistiť, ale aj tak má zápach v dome. 
Poslanec Matej Rehák chcel vedieť, či občania na Rastislavovej ulici od cintorína po 
železničné priecestie na Topoľčany budú musieť mať prečerpávacie zariadenie na odvod 
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odpadových vôd z domácností do obecnej kanalizácie. Juraj Štefanka uviedol, že pri 
niektorých rodinných domoch to bude musieť byť realizované takýmto spôsobom. 
Poslanec Stanislav Šantavý uviedol, že bude potrebné vybudovať kanalizáciu aj na ulici, ktorá 
vedie popri futbalovému ihrisku, nakoľko sa v záhradách rodinných domov od ulice Na 
Ihrisko začínajú stavať nové rodinné domy a tieto budú mať vstup z ulice od ihriska. 
 
 
      Obecné zastupiteľstvo jednohlasne schválilo kúpu časti nehnuteľnosti v k .ú. 
Lužianky, zapísanej v liste vlastníctva č. 1595 ako parcela reg. „C“ č. 1324/1. Podľa GP  č. 
152/2020 zo dňa 26. 03. 2020 sa jedná o novovytvorenú parcelu reg. „ C“ č. 1324/25 - 
zastavaná plocha a nádvorie o výmere 4 m2  v celosti  od vlastníka: 
 
Meno a priezvisko:   Ing. Stanislav Karas  
Rodné priezvisko:   Karas 
Dátum narodenia:   02.08.1959 
Trvalé bydlisko:              949 11 Nitra, Partizánska 3/19 
Štátne občianstvo:         SR      
 
za kúpnu cenu  30 EUR/m2, t. j. celkom 120,- EUR 
Dôvodom kúpy C KN novovytvorenej parcely č. 1324/25 - zastavaná plocha a nádvorie o 
výmere 4 m2 je elektrifikácia Vinárskej ulice v obci Lužianky. 
 
 
 Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 32/2020 v nasledovnom znení: 
    

Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach schvaľuje kúpu časti nehnuteľnosti v k. ú. 
Lužianky, zapísanej v liste vlastníctva č. 1595 ako parcela reg. „C“ č. 1324/1. Podľa GP  č. 
152/2020 zo dňa 26.03.2020 sa jedná o novovytvorenú parcelu reg. „ C“ č. 1324/25 - 
zastavaná plocha a nádvorie o výmere 4 m2  v celosti  od vlastníka: 
 
Meno a priezvisko:   Ing. Stanislav Karas  
Rodné priezvisko:   Karas 
Dátum narodenia:   02.08.1959 
Trvalé bydlisko:              949 11 Nitra, Partizánska 3/19 
Štátne občianstvo:         SR      
 
za kúpnu cenu  30 EUR/m2, t. j. celkom 120 EUR 
Dôvodom kúpy C KN novovytvorenej parcely č. 1324/25 - zastavaná plocha a nádvorie o 
výmere 4 m2 je elektrifikácia Vinárskej ulice v obci Lužianky. 
 
 
Hlasovanie : 
Celkový počet poslancov :               9    poslancov 
Počet prítomných poslancov :          9    poslancov 
„Za“ hlasovalo:                                9    poslancov  
„Proti“  hlasovalo :                       0    poslancov  
„Zdržal sa“ hlasovania:           0    poslancov            
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Obecné zastupiteľstvo prerokovalo žiadosť Róberta Greguša – Mgr. Klaudii 

Gregušovej o odkúpenie časti obecnej parcely reg. „C“ č. 1908. Podľa GP č. 161/2020 zo dňa 
01. 06. 2020 ide o novonavrhovanú parcelu reg. „C“ č. 1908/2 o výmere 87 m² 
a s odpredajom nesúhlasilo (všetci proti). 
Na návrh poslanca Mateja Reháka odporučilo OZ starostovi obce rokovať o zámene uvedenej 
parcely s parcelou vlastníka Róbert Greguš - reg. „C“ č. 216/10 a 216/21. 
 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo predloženú správu o vyúčtovaní náhrady straty za 
rok 2019 od spoločnosti ARRIVA Nitra, a. s. vo výške 87 496,76 € a schválilo vyplatenie 
pohľadávky vo výške  43 496, 76 € (všetci za). 
 
      Obecné zastupiteľstvo  prerokovalo zámer príležitostného spoločného verejného 
obstarávania na zabezpečenie dopravnej obslužnosti územia Obce Lužianky  mestskou 
autobusovou dopravou v meste Nitra od  01.01.2022 a súhlasilo s pristúpením Obce Lužianky 
k zmluvnému záväzku uskutočnenia príležitostného spoločného verejného obstarávania 
nadlimitnej zákazky na poskytnutie služby "Zabezpečenie služieb vo verejnom záujme 
mestskej autobusovej dopravy pre potreby cestujúcej verejnosti v meste Nitra a priľahlých 
obciach", ktoré bude ako verejný obstarávateľ riadiť Mesto Nitra a ktorého výsledky budú 
záväzné aj pre Obec  Lužianky  za týchto podmienok: 
- výsledkom verejného obstarávania bude uzatvorenie samostatnej zmluvy medzi dopravcom 
a Obcou Lužianky 
- Mesto Nitra bezodplatne v mene a na účet Obce Lužianky  komplexne zabezpečí proces 
verejného obstarávania predmetnej služby 
-  podieľania sa Obce Lužianky  na prípadných platobných povinnostiach verejného 
obstarávateľa vzniknutých v procese verejného obstarávania (pokuty, kaucie), a to v pomere 
zodpovedajúcom ročnému objemu zákazky v km realizovanej na území Obce Lužianky  
k celkovému ročnému objemu zákazky v km realizovanej na území všetkých účastníkov 
spoločného verejného obstarávania (všetci za). 
 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo návrh možných doplnkov a zmien územného plánu 
a požiadalo starostu obce o jeho doručenie spracovateľovi územného  plánu za účelom ich 
zapracovania do návrhu ÚP (všetci za). 
  

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a vzalo na vedomie doplnený návrh na zámenu 
pozemkov zo strany RKC – Nitrianske biskupstvo a Sídelná kapitula. K uvedenému návrhu 
zaujme obecné zastupiteľstvo stanovisko na najbližšom  zasadnutí OZ (všetci za). 
 

 Obecné zastupiteľstvo odporučilo starostovi obce doplniť skladbu  detských ihrísk 
v súlade s prerokovaným návrhom a v súlade so zákonom č. 343/2015 Z. z. o verejnom 
obstarávaní a o zmene a doplnení niektorých zákonov a vnútornou smernicou Obce Lužianky 
(všetci za). 

 
Starosta obce informoval o žiadosti Okresného súdu v Nitre na zvolenie prísediacich 

na súdne pojednávania. Poslanec Matej Rehák navrhol, aby bola zverejnená na web stránke 
obce pre občanov informácia o možnosti prihlásenia sa za  prísediaceho na Okresný súd. 
Záujemcovia sa môžu prihlásiť na obecnom úrade. 
 
 Poslanec Matej Rehák informoval prítomných o aktivitách, ktoré prebehli ohľadne 
prebiehajúcich pozemkových úprav. Uskutočnilo sa stretnutie predstavenstva pre pozemkové 
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úpravy. Bola navrhnutá cena za odkúpenie pozemkov od občanov vo výške 18,64 €/m2 . Ďalej 
uviedol, že bola predložená ponuka  a návrh zmluvy  v rámci výzvy na predkladanie ponúk 
„Vypracovanie projektovej dokumentácie na vybrané stavby Spoločných zariadení a opatrení 
(PD SZO) v rámci ukončeného projektu komplexných pozemkových úprav v katastrálnom 
území Lužianky.“ od spoločnosti iProdos, s.r.o. vo výške 27 360,- € s DPH. 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní predloženú ponuku a návrh zmluvy od uvedenej 
spoločnosti schválilo (všetci za). 
 

 Obecné zastupiteľstvo  prerokovalo starostom obce predložený návrh cenovej ponuky 
na dopravné značenie MK Vinárska ulica od spoločnosti LEMUS, s.r.o.  vo výške 4 681,13 € 
a tento schválilo (zdržal sa Martin Beňo, ostatní za). 
  
 Starosta obce informoval o ponuke na vybudovanie urnových schránok. Poslanci OZ 
navrhli, aby sa dala vypracovať cenová ponuka na urnové schránky. 
 
 Starosta obce informoval o návrhu občana p. Vachala na kosenie hrádze popri 
Radošinke. Poslanec Martin Zelenaj uviedol, že po hrádzi sa chodia prechádzať občania. 
Tráva je tam však vysoká a ťažko sa tam chodí. Starosta obce uviedol, že Povodie Váhu kosí 
trávu dvakrát za sezónu. Ďalej uviedol, že vrch hrádze je úzky a nedalo by sa kosiť traktorom, 
ale muselo by sa kosiť ručne. Občan Marián Vrabec uviedol, že obec nemá čo kosiť cudzí 
majetok, to je v réžii vlastníka. Poslanec Matej Rehák navrhol, aby sa obec dohodla 
s Povodím Váhu na tom, čo bude obec kosiť. Mohol by sa kosiť len vrch hrádze. 
Hlavná kontrolórka uviedla, že obec nesmie kosiť cudzí majetok. Treba zistiť, koľkokrát má 
Povodie Váhu povinnosť počas sezóny kosiť trávu. Starosta obce zistí. 
 
 Starosta obce informoval o drvení konárov na zbernom dvore. Pri drvení konárov 
ponitrianskym združením bola drvička pokazená, nakoľko niekto z občanov doniesol spolu 
s konármi aj väčšie kusy železa, ktoré medzi konármi nebolo vidno. V časti Kajsa je 
opakujúci sa problém s verejným osvetlením, nesvieti. Boli vykonané opravy  a VO by malo 
fungovať. 
 
 Poslanec Matej Rehák preveroval v štátnom archíve vlastníkov kamenného mosta. 
Zistil, že most bol postavený počas 2. svetovej vojny. Bol vybudovaný pre obec, nakoľko 
občania mali na druhej strane rieky pozemky, ktoré chodili cez tento most obrábať. Vo veci 
bude ďalej konať. 
 
 
 V diskusii starosta obce uviedol, že zastávka za železničným priecestím pri 
Autodoprave Ľuboš Buch bude musieť byť posunutá smerom na Zbehy. 
Poslanec Matej Rehák uviedol, že bolo iniciované stretnutie príslušných orgánov ohľadne 
zákazu prejazdu ťažkých automobilov cez obec. Na stretnutie neprišli však všetci prizvaní. 
Navrhol poslať zápisnicu na dopravný inšpektorát, aby sa vo veci ďalej konalo. Prejazd 
nákladných áut by mala kontrolovať štátna polícia. 
Poslankyňa Mária Macánková chcela vedieť, ako je možné, že z obslužnej cesty na 
Korytovskej ulici (panelová cesta) sa stala hlavná cesta. Starosta obce uviedol, že GC len 
zaliala betónové panely asfaltom, ale stále je to obslužná cesta. Mária Macánková ďalej 
uviedla, že ak bude chcieť GC cestu skolaudovať, musí ju spraviť poriadne, musí tam byť 
zelený pás a vybudovaný chodník. 
Poslanec Martin Beňo uviedol, že ak stavebník zo svojho pozemku vynechá 11 metrov na 
cestu, zelený pás a chodník, tým si povinnosť splnil a cestu vybudovať nemusí. 
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Poslanec Martin Beňo chcel vedieť, či budú osadené striešky na stĺpy na cintoríne Kajsa. 
Starosta obce uviedol, že osadené v blízkej dobe budú. Ďalej chcel vedieť, či sa bude 
pokračovať v oprave chodníkov. Starosta uvidel, že aj to je v pláne.  
Poslankyňa Mária Macánková chcela vedieť, či boli opravené chodníky v obci skontrolované. 
Starosta obce uviedol, že skontrolované sú, len pri Penzióne Perón sa musí dosypať štrk. 
Taktiež navrhla, aby boli pri moste, ktorý ide ponad Rastislavovu ulicu, osadené zatrávňujúce 
tvárnice. 
Poslankyňa Mária Macánková upozornila na potrebu odkanalizovania pri pozemku rodiny 
Mĺkvych na Ciolkovského ulici. Chcela vedieť, kde má občianka reklamovať poškodenú 
nádobu na komunálny odpad. V prípade, že nádobu poškodila firma ENVI-GEOS, ktorá zber 
vykonáva, nádobu je potrebné odfotiť a fotku s komentárom zaslať na uvedenú firmu. 
Poslankyňa Mária Macánková ďalej chcela vedieť, za čo sú faktúry od fy ADAM STAV 
Zbehy. Starosta uviedol, že sa jedná o vývoz stavebného odpadu zo zberného dvora. 
Poslanec Peter Pagačovič sa informoval, kto upratal kopec hliny oproti p. Mackovi na 
Korytovskej ulici.  Starosta uviedol, že hlinu si odviezol p. Macko starší do svojej záhrady. 
Poslankyňa Mária Macánková navrhla, aby sa pred zdravotné stredisko umiestnila lavička. 
Poslanec Stanislav Šantavý uviedol, že lavičky by si mali osadiť majitelia zdravotného 
strediska. 
Poslanec Matej Rehák poukázal na záseky na hlavnej ceste pred p. Maliovou. Starosta už 
o tomto informoval Správu ciest Nitra. 
Poslanec Milan Cabánek uviedol, že niektorí obyvatelia medzi školou a mostom majú 
zasypané rigoly pred domami. Ďalej uviedol, že spolu s poslancom Martinom Beňom boli 
obzrieť miesto  pri lipe, kde by mala relatívne byť postavená nová autobusová zastávka. 
Poslanec Matej Rehák sa informoval na projekt domova sociálnych služieb. Starosta uviedol, 
že zatiaľ nie. Taktiež informoval o výsledku ankety ohľadne poskytovania sociálnych služieb 
občanom. Dotazník bol vložený do Lužianskych noviniek. Vrátilo sa len 29 dotazníkov. 
Poslankyňa Mária Macánková uviedla, že je to žalostne málo a poslanci nevedia, o aké 
sociálne služby majú občania záujem. Občan Stanislav Šatura navrhol, aby poslanci išli medzi 
obyvateľov obce a pýtali sa priamo ich, čo ich trápi a čo by potrebovali. 
Poslanec Matej Rehák chcel vedieť, či sa starosta spojil s človekom, ktorý by v obci 
vykonával sociálne služby. Starosta obce uviedol, že zatiaľ nie. 
Občan Michal Hruška poukázal na pofľakovanú Vinársku ulicu. V šatni v základnej škole sú 
rúry, trčí tam sklená vata. Bolo by ich treba zaizolovať. 
Poslankyňa Mária Macánková navrhla, aby sa na cintorínoch kosili aj hroby, o ktoré sa nik 
nestará. Poslanci Matej Rehák a Martin Beňo chceli vedieť, či je na obci evidencia, ktoré 
hroby nie sú zaplatené a ako sa s takýmito hrobmi ďalej nakladá. Pracovníčka obecného úradu 
uviedla, že po piatich rokoch sa takého hroby zrušia a ponúknu ďalším občanom. 
Poslanec Martin Zelenaj sa informoval na projekt výsadby stromov. Starosta obce uviedol, že 
stromy budú v obci vysadené tak, ako bolo dohodnuté. 
Poslanec Milan Cabánek poukázal na rozpadajúci sa kríž na lužianskom cintoríne. Treba ho 
dať opraviť. Poslanec Martin Beňo navrhol vyzvať nejakú odbornú firmu, aby kríž opravila už 
kvalitnejšie a trvanlivejšie. 
Poslanec Peter Pagačovič sa informoval na prebiehajúce stavebné práce v materskej škole. 
Podľa vyjadrenia starostu obce, škôlka sa otvorí v septembri. 
Občan Marián Vrabec poukázal na zatekanie vody nad prístreškom do telocvične ZŠ. Ďalej 
upozornil na zničené chodníky a cestu v materskej škole, nakoľko tadiaľ chodia nákladné 
autá, ktoré budujú MŠ. Starosta obce uviedol, že po skončení výstavby uvedie firma všetko do 
pôvodného stavu. Marián Vrabec navrhol, aby bol v škole vybudovaný prístrešok, kde by si 
mohli ľudia posedieť. Taktiež poukázal na zanedbaný amfiteáter v areáli ZŠ. 
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Poslanec Ivan Behúl pripomenul, že občan Jozef Trizňa sa stará o multifunkčné ihrisko 
a treba s ním spraviť dohodu o vykonaní práce. Ďalej navrhol, aby obec odchádzajúcemu 
pánovi farár dala finančný príspevok. O tomto návrhu nebolo ďalšej rokované. 
Poslanec Stanislav Šantavý informoval o cenových návrhoch na vybudovanie inštalácii 
v domčeku na Obežnej ulici, ktorého je obec vlastníkom. 
 

Obecné zastupiteľstvo jednohlasne odsúhlasilo uznesenia a následne starosta obce 
poďakoval prítomným za účasť a o 21.20 hod. ukončil druhé riadne zasadnutie Obecného 
zastupiteľstva v Lužiankach. 
 
 
 
 
 
Overovatelia: 
  _____________________   ______________________ 
                     Eliška Kuklová                                                   Ivan Behúl 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Renáta Bírová 


